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Protokoll Styrelsemöte S19 2022–09–20

Närvaro: Mikolaj Sinicka Vice Ordförande
Emma Kujala Skattmästare
Sofia Tatidis Cafémästare
Ludvig Delvret Studierådsordförande
Ludvig Svedberg Näringslivsansvarig
Angelica Larsson Informationsansvarig
Märta Holmquist Källarmästare
Sebastian Malmström Sexmästare
Alex Gustafsson Aktivitetsansvarig
Martin Andersson-Plyming Kårkontakt
Axel Svensson Vice Skattmästare
Felicia Gabrielii Augustsson
Joel Pistora
Torben Nordtorp
Oskar Stenberg
Rebecca Liss
Theodor Lundqvist

§1 OFMÖ Vice Ordförande Mikolaj Sinicka förklarade mötet öppnat kloc-
kan 12:17.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt att adjungera följande:

• Felicia Gabrielii Augustsson

• Joel Pistora

• Torben Nordtorp

• Oskar Stenberg

• Rebecca Liss

• Axel Svensson

• Theodor Lundqvist

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägget:

• Ny §14 Teknikfokusbudget 2022

§5 Val av justerare Mötet beslöt att välja Axel Svensson till medjusterare.

§6 Föregående
mötesprotokoll

Mötet beslöt att godkänna protokollet:

• Protokoll Styrelsemöte S18 2022-09-13
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https://www.dsek.se/arkiv/moteshandlingar/data/2022/protokoll_S18_2022.pdf
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§7 Information från
Kåren

• FM6 sker på onsdag och kommer behandla omfördelning
av arbetsuppgifter på grund av vakant KO & att utöka AR-
KAD:s mässområde med tält

• Utlysning av val på FM7 Det är dags att utlysa valen som
kommer ske på FM7! Där kommer en heltidare och två för-
troendeposter väljas till kalenderåret 2023! FM7 äger rum
den 1 november och sista dag att kandidera är den 10 ok-
tober. Det finns en Heltidarpost att söka: Projektledare AR-
KAD, vilket är en heltidsarvoderad post.

Utöver den ska även en ny Nollegeneral och Nolleamiral
väljas.

Läs mer och kandidera eller nominera här.

• Bastun har återigen stängts då den misskötts under helgen
& planeras att öppna igen efter tentaperioden, aka 2022-10-
31.

§8 Information från
Programledningen

Ingen ny information.

§9 Information från
Kollegierna

Ingen ny information.

§10 Ekonomisk Status Bra ekonomisk status! Många intäktsräkningar är gjorda.

§11 Utskottsrapporter • Studierådet:
Vi har haft pluggkvällar, CEQ-möten, samt genomfört före-
beredande arbete inför nollegasque.

• Aktivitetsutskottet:
AktU har haft stormöte! Vi har planerat in delar av aktuvec-
kan med geekend samt resterande nollnings-event. DIMME
ikväll! Spelpub nästa vecka! Taggtaggtagg.

• Nollningsutskottet:
Vi håller en nollning! De går bra! VI har subventionerat sa-
tan ur gasque.

• Skattmästeriet:
Vi har bokfört!

• Cafémästeriet:
Vi hade en lugn vecka förra veckan. Pga sjukdom höll vi
stängt på onsdag. Vi sålde äppelkaka. Nu förbereder vi oss
för en banger brunch på söndag!!!

• Näringslivsutskottet:
Vi har haft pub med Q group och lunchförel. Det gick bra
och folk var nöjda, de har återigen en tävling om bästa pa-
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rodifilm. Vi har idag lunchförel med ADB Safegate med piz-
za. Vi har försökt sälja in spons till gasquen och börjat leta
spons för jubileum.

• Källarmästeriet:
Vi har riggat ljud och ljus, jag har fixat lite smågrejer som att
rensa avlopp och fixa skrivare samt haft möte med E-seks
KM två gånger om bla. inköp av nya bord och regattavag-
narna (efter möte med PH). Slängt massa saker som stått
utanför burarna för att kunna flytta dit E-seks vagn. Köpt
in lite diverse, typ nya lampor till solen och minisolen mm.
Snickerboa kommer vara 26-27/11!

Efter nollestinningen stals källarmästeriets bong! Den är ef-
terlyst. “Imagine den mest välbyggda bong du någonsin
sett”, “this is very sad”.

• Informationsutskottet:
Informationsutskottet har fortsatt arbete med nollningen,
fotografer och affischer, samarbetat med Jubileum för det
grafiska materialet till E/D-puben som är i höst, återuppta-
git nyhetsbrevet.

• Sexmästeriet:
Vi har hållit i Q-group pub och sen har några av oss hållit
i nollesittning. Q-group puben gick bra men nollesittning
kaosade lite med folk som var otrevliga, inte lyssnade och
tillslut blev vissa utslängda. Det håller på att tas hand om.
Nu har vi DIMME med aktu samt Gasque i veckan.

§12 Omvärldsbevakning Storbrittaniens drottning, Elizabeth II har begravts.

Sverige har ännu ingen regering.

§13 Val av
caféfunktionärer

Mötet beslöt att välja Cafémästare Sofia Tatidis till temporär mö-
tesordförande under punkten. Vice Ordförande Mikolaj Sinicka
avsade sin röst i valet och lämnade rummet.

Mötet valde följande funktionärer till caféfunktionärer:

• Julia Karlsson

• Anahita Chavan

• Mikolaj Sinicka

§14 Sen handling:
Teknikfokusbudget
2022

Motionen vill revidera budgeten för Teknikfokus 2022. Se hand-
ling.

Förslaget är att mötesdricka ligger på CAFE03, men att detta räk-
nas med när delningen genomförs med E-sektionen senare.
Lime Go, ett CRM-system, minskar arbetsbördan mycket vid kom-
munikation med företag. Kostnaden för detta gäller endast hös-
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ten. Licensen lär sägas upp ganska direkt efter teknikfokus. De
önskar 3 månader 4 licenser.

Mötet beslöt att bifalla motionen.

§15 Entledigande av
funktionärer

Mötet beslöt att entlediga följande funktionärer:

• Jacob Wetterholt som sudo

enligt önskemål.

§16 Meddelanden Nya mackor och matlådor i cafét.

§17 Övrigt Bastun är nedstängd till 31:a oktober pga misskötsel. Kåren pla-
nerar att bjuda in till dialog för hur den bör skötas framåt för att
undvika upprepade problem.

NollU vill ha möte med styrelsen vid första möjliga tillfälle för
att kunna rapportera mellan varandra. Detta hoppas vi kunna
ha stående framåt. Vi samordnar efter detta möte.

Bandet är här idag! De söker finansiering till hösten. De repar
varje vecka och uppträder då och då, och vill bli en större del av
sektionen som vårt officiella husband. Visionen är att dyka upp
på alla möjliga event men också göra reklam för sektionen vid
externa event. 4900kr för teminen, 7 pers varje vecka. Styrelsen
föreslog att de motionerar till HTM1 samt att de samrör sig med
skattM.

Akademiska hus gör en trygghetsgenomgång av alla hus nu. De
ska även undersöka fler cykelparkeringar.

§18 Veckans gulliga djur
och militärfakta

Under Andra Världskriget så brukade brittiska soldater få 3 toa-
lettpapper per dag. Amerikanska fick 22.
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Vi tackar Vice Ordförande Mikolaj Sinicka för denna bild!

§19 OFMA Vice Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 13:09.

Mötessekreterare

Sofia Tatidis
Cafémästare

Mötesordförande

Mikolaj Sinicka
Vice Ordförande

Justeras

Axel Svensson
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